



佛教筏可紀念中學

Buddhist Fat Ho Memorial College

減免宿費申請表 Application for Boarding House Fee Remission 20 - 20

遞表日期 Date of submission: _____ 申請編號 Application No.: _____
(由宿舍填寫 Boarding House Use only)

A 宿生資料 Boarder Information

1. 宿生姓名 Boarder's Name: _____ 班別 Class: _____
2. 與申請人關係 Relationship with Applicant: 父母 Parent / 監護人 Legal Guardian *

B 申請人資料 Applicant Information

1. 申請人姓名 Name of Applicant : 英文 English _____
中文 Chinese _____
2. 性別 Sex : 男 M / 女 F *
3. 婚姻狀況 Marital Status:
已婚 Married / 分居 Separated / 離婚 Divorced / 配偶已身故 Spouse deceased /
其他 Other (請註明 Please specify _____) *
4. 居住地址 Residential Address:

5. 通訊地址 Correspondence Address (如與居住地址不同 if different from above) :

6. 職業及職位 Occupation and Position: _____
7. 聯絡電話 Contact No.: 辦公室 Office _____ 住宅 Home _____
流動電話 Mobile _____
8. 電郵地址 E-mail Address: _____

C 其他資料 Other Information

請在適當的方格加上“✓”。 Please “✓” where appropriate.

1. 你有沒有申請本校的學費減免? 有 Yes (繼續回答 2-3 Go to 2 and 3) / 沒有 No
Have you apply school fee remission?
2. 獲校方批予學費 全免 Full / 半免 Half / 不獲減免 Not eligible for exemption
Eligible for
3. 你的家庭現時是否正在領取綜合社會保障援助? 是 Yes 否 No
Is your family currently receiving Comprehensive Social Security Assistance?

D 聲明 Declaration

本人_____ (姓名) 在這份申請表格內所填報的各項資料，據本人所知，均屬正確無訛。本人知道佛教筏可紀念中學將根據本人所提供的資料，評定本人是否符合宿費減免資格及評估所得的宿費減免金額。本人亦知道如誤報或漏報資料，以欺詐手段獲得財物 / 金錢利益，均屬違法，可能會遭起訴。

本人同意學校可向有關機構索取本人及本人家庭成員的個人資料，以便學校可核對本人在申請表格內提供的資料。我並承諾將此項安排告知本人的家庭成員。

本人接受學校查證與這申請所填報的有關資料的真確性。假如本人拒絕合作，本人願意立即全數歸還已獲發的宿費減免款項。

I, _____ (name), declare that the information provided in this application form is complete and true to the best of my knowledge. I am aware that BFHMC will rely on the information provided by me to determine the eligibility and the percentage of Boarding House fee remission to be offered under the Scheme. I also understand that any commission / misrepresentation of information with a view to obtaining pecuniary advantage by deception be an offence and liable to legal proceedings.

I authorize the College to handle the personal data/information provided in this application and I will undertake to inform my family members of such an arrangement. I also give consent to the College to release my and my family members' personal data to various authorities concerned for the purpose of processing my application or verifying the information provided in this application.

I agree to let the College check and counter-check this application. If I refuse to co-operate, I undertake to refund all the fee remission already received by me.

申請人簽署
Signature of Applicant

家長 / 合法監護人*
Parent / Legal Guardian *

日期 Date _____

* (刪除不適用者 delete if inappropriate)

本頁由宿舍填寫 This page is for Boarding House use only

致：貴家長

To：Parents / Guardians

減免宿費申請表收取確認

Acknowledgement of Boarding House Fee Remission Application

閣下為 貴子弟 (姓名: _____ 班別: _____) 遞交之減免宿費申請表，本校已於 _____ 收到，編號為 _____。由於處理需時，未有批核結果前，閣下仍需為 貴子弟繳交學費。如有任何查詢，敬請致電本校 (電話: 2985 5365) 與舍鹽聯絡。

We acknowledge to receive your application of school fee remission for your child (Name: _____ and Class: _____) on _____ and the serial number is _____. You are requested to pay attention that all applicants must pay school fee until the result of permission is confirmed. If there is any queries for the above matter, please feel free to contact the Warden at 2985 5365.

佛教筏可紀念中學 宿舍委員會
The Boarding Committee of BFHMC